
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-06-12, § 35 

 
 Tid: 12 juni 2007 kl 16.35 – 17.35 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 25 juni 2007 
  

 
 
Mikael Söderlund Jan Valeskog 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  
Jan Valeskog (s)   
 
Berthold Gustavsson (m) §§1-38, §§40-47  
Tord Bergstedt (m)  
Anna Johansson (m)  
Annika Davidsson (m)   
Mats Lindqvist (mp)  
Annika Ödebrink (s)  
Jimmy Lindgren (s)  
Torhild Lamo (v)  
  

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m) tjänstgörande  
Bo Arkelsten (m) tjänstgörande  
Anna Lund (m) tjänstgörande §39  
Datevig Mardirossian Lönn (m)   
Hampus Rubaszkin (mp)   
Charlotte Svensson (s)  
Adnan Bozkurt (s)  
Milly Namiro Darlson (s)  
Lars Randerz (s)  
Kajsa Stenfelt (v)  
  

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Christina Durling Ted 
Ell, Lars Jolérus, Eva Leijon, Ulla Ritzén, Anette Scheibe, Karin Hebel, Monica Visser 
och Marita Söderqvist samt borgarrådssekreteraren från roteln Ylva Lageson och 
biträdande borgarrådssekreterare Magnus Thulin. 

 
 § 35 

Lägesrapport för lånecykelsystemet Stockholm city bikes  
Dnr T2007-313-01745 
 
Trafikkontoret hade den 21 maj 2007 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till 
vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Trafik- och renhållningsnämnden godkänner lägesrapporten. 
 
 
 
Yrkande 
Ordföranden Mikael Söderlund m fl (m), vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s), 
ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten Torhild Lamo (v) yrkade bifall till 
förslag som redovisas i bilaga P. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden beslöt enligt samtliga partiers gemensamma yrkande 
d v s: 
 
1. Kontorets förslag till beslut godkänns i huvudsak. 
2. Därutöver anförs följande: 
 
Sedan i höstas har lånecykelsystemet successivt införts i Stockholms innerstad. 
Fortfarande saknas cykelstationer på viktiga knutpunkter i staden. Det är därför av 
högsta vikt att cykelstationerna finns på attraktiva ställena och att cyklarna är 
tillgängliga de tider som stockholmarna vill cykla. Kontoret uppdras att arbeta för att 
hitta bra lägen på Djurgården och vid Centralstationen för nya cykelstationer samt att 
utvärdera ekonomiska konsekvenser för förlängd öppettid. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

    Tillhör § 35, bilaga P 
 

Trafik- och renhållningsnämnden 
2007-06-12 

     
    Tillhör ärende nr 35 
 

Lägesrapport för 
lånecykelsystemet Stockholm city 
bikes  
 
Mikael Söderlund m.fl. (m)  
Inge-Britt Lundin m.fl. (fp)  
Anders Broberg (kd) 

 
 
 
 
Förslag till beslut  
 
att  i huvudsak godkänna kontorets förslag till beslut, 
 
att därutöver anföra följande 
 
Sedan i höstas har lånecykelsystemet successivt införts i Stockholms innerstad. 
Fortfarande saknas cykelstationer på viktiga knutpunkter i staden. Det är därför av 
högsta vikt att cykelstationerna finns på attraktiva ställena och att cyklarna är 
tillgängliga de tider som stockholmarna vill cykla. Kontoret uppdras att arbeta för att 
hitta bra lägen på Djurgården och vid Centralstationen för nya cykelstationer samt att 
utvärdera ekonomiska konsekvenser för förlängd öppettid. 
 


